
PET ，PP，磨尖丝油漆刷

产品名称 PET ，PP，磨尖丝油漆刷

公司名称 镇江市丹徒区华光制刷厂

价格 560.00/件

规格参数 种类:油漆刷
刷丝材料:尼龙
形状:扁形

公司地址 中国 江苏 镇江市 丹徒区辛丰镇

联系电话 86 0511 013775371088 013775371088

产品详情

种类 油漆刷 刷丝材料 尼龙
形状 扁形 型号 HG0022
品牌 hgtools 功能 清洗
规格 45（mm） 尺寸 25（mm）
用途 五金 重量 45（g）

镇江市丹徒区华光制刷厂是专业生产各种油漆刷、滚筒刷的厂家。产品主要以出口为主，多年来一直致
力于各类油漆刷，日用刷的开发和生产，具有先进的生产工艺，雄厚的专业技术，年产量愈一百多万打
。产品远销欧、美、澳、亚等五十多个国家和地区。本厂以高品质，高档次拓展市场，以信誉好，服务
优，价格合理赢得用户，竭诚欢迎海内外客商惠顾。

zhenjiang dantu county huaguang brushmaking is a prefessional one producing various print brushes and print roller
brushes.the products are mainly supplied for exportation.for many years it has always devoted itself to the
development and production of all kinds of print brushes and daily brushes,it has been advanced in productive
technology and strong in professional technical team.now its annual output is up to more than one million dozen
which are sold for to 50-odd other countries and regions in europe,america.australia and asia.this factory opens up
new markets with its products of high quality and high rank and wins customers with its good reputation,satisfactory
service and reasonable prices.it welcomes the patronage of customers both at home and abroad sincerely.
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